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Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (1) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy ű lésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ől szóló
10/2014 . (II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére, kérdést kívánok benyújtani

Dr. Matolcsy György ,

a Magyar Nemzeti Bank elnökének

„Mekkora terhet jelent a kifutó árfolyamgát az érintett adósoknak? ”

címmel . A választ írásban kérem.

Tisztelt Elnök Úr!

A devizakölcsönnel rendelkezők közül — az MNB 2014 októberi adatai szerint — mintegy 173 ezren
éltek az árfolyamgát lehetőségével . Azonban a gyűjtőszámlán felhalmozott összeg törlesztését az
érintetteknek 2017 tavaszától meg kellett kezdeniük . Az adósók érdekei védelmének kiemelt
fontosságára tekintettel arra kérem, hogy válaszoljon az alábbi kérdésekre :

1) Hány darab euro, japán yen, svájci frank alapú, illetve összesen hány devizahitel mellé
kértek gyűjtőszámlát a mai napig ?

2) Összesen mekkora összeg halmozódott fel a gyűjtőszámlákon a mai napig?

3) Hány gyűjtőszámlával rendelkező adós esetében került sor a gyűjtőszámlán
felhalmozott összegnek a pénzintézetek által tisztességtelenül felhalmozott össze g
visszatérítésével való csökkentésének? Ennek következtében hány adósnak szűnt meg a
gyűjtőszámlán lévő teljes tartozása?

4) Átlagosan mekkora összeggel emelkedik meg egy olyan adós havi törleszt őrészlete ,
amelyiknek meg kell kezdenie gyűjtőszámláján felhalmozott összegnek a törlesztését ?

Tisztelettel várom válaszát .

Budapest, 2017 . május 8 .

Dr. Tóth Bertala n
ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ (MSZP)
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